

香港海洋公園學院「海洋生物擱淺之謎」教育活動
聲明書

Ocean Park Academy Hong Kong "Mystery of Marine Life Stranding" Education Programme
Declaration

本活動由滙豐 150 週年慈善計劃贊助

This programme is supported by the HSBC 150th Anniversary Charity Programme

學校名稱 School Name: _____ 活動日期 Programme Date: _____ / _____ / _____
日 / 月 / 年
(dd/mm/yyyy)
活動負責人 Programme in-charge: _____ 時段 Session*: **10:00 - 11:30**
14:00 - 15:30

* 請刪去不適用者 Please delete as inappropriate

參加者聲明 Participant Declaration

本人代表以上學校活動申請參加香港海洋公園學院活動「海洋生物擱淺之謎」，僅此聲明及同意下列細則及條款：

I, on behalf of the above-named school, hereby apply for the OPAHK programme "Mystery of Marine Life Stranding", I declare and agree the following terms and conditions:

1. 在申請群組內，最少有三成學生於申請當天為以下其中一項政府津助計劃的認可受助人：

At least 30 percent of the applicant group consists of students who are approved under any of the following schemes on the day of application:

- 綜合社會保障援助（綜緩）計劃 Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) Scheme
- 學校書簿津貼計劃 School Textbook Assistance Scheme
- 學生車船津貼計劃 Student Travel Subsidy Scheme

2. 本人明白香港海洋公園學院有權要求參加者於參觀日出示有效學生身份證明文件以作入場之用。

I acknowledge that Ocean Park Academy Hong Kong has the right to request the participants to present valid student identity cards for admission on the visit day.

3. 本人謹此聲明在本表格內所填報的資料，據本人所知及所信，均屬真確無訛。

I declare that the information given by me in this application is true and correct to the best of my knowledge and belief.

4. 本人明白如提供任何虛假或不正確的資料可引致本人的申請無效，或香港海洋公園學院可能無法處理。

I understand that any false or untrue information supplied can lead to my application being disqualified, or being not processed by Ocean Park Academy Hong Kong.

簽署及學校蓋章 Signature with School Chop: _____

日期 Date: _____ / _____ / _____
日 / 月 / 年
(dd/mm/yyyy)